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Tyle będzie kosztować dyżurowanie karetki 
z obsługą medyczną przed sejmem przez trzy lata

KATARZYNA GŁOWALA, PODSEKRETARZ STANU

Ministerstwo nie ma w tej chwili środków  
na sfinansowanie kształcenia specjalizacyjnego 

w zawodach mających zastosowanie 
w ochronie zdrowia. W pierwszej kolejności 
chce... podnieść pensje lekarzy i lekarzy 

dentystów. Kwestia wynagrodzeń w ochronie 
zdrowia nie była uregulowana w ciągu ostatnich 
kilku lat i są duże żądania ze strony rezydentów, 
stażystów, lekarzy, żeby się tym zająć. 

BEATA SZYDŁO, PREMIER

Zdajemy sobie sprawę, że jest problem wysokości 
wynagrodzeń w służbie zdrowia. Staramy 

się go rozwiązywać. Chcemy, aby niemałe 
pieniądze, które są w systemie, trafiły po 
pierwsze do pacjentów, a po drugie posłużyły 

wprowadzeniu w życie kolejnych podwyżek  
dla pracowników służby zdrowia.

KONSTANTY RADZIWIŁŁ, MINISTER ZDROWIA

Projekt ustawy o sposobie ustalania najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników 

medycznych zatrudnionych w podmiotach 
leczniczych został skierowany pod obrady 
Komitetu Stałego Rady Ministrów.  

W pracach nad projektem nie ma opóźnień 
i nowa regulacja, mimo wątpliwości zgłaszanych 
przez Komitet Ekonomiczny, wejdzie w życie  
na początku lipca tego roku.

Partia rządząca o wypłatach
w ochronie zdrowia

TRÓJGŁOS
POSOBKIEWICZ WALCZY 

z Klebsiella pneumoniae New Delhi
– Działania podejmowane w walce 
z Klebsiella pneumoniae New Delhi nie 
przyniosły oczekiwanych rezultatów, 
dlatego przygotowywany jest projekt 
rozporządzenia – wyjaśnia „Menedże-
rowi Zdrowia” Marek Posobkiewicz. 
W przygotowywanym projekcie ure-
gulowane zostaną kwestie związane 
ze zgłaszaniem przez laboratoria wy-
ników badań w kierunku Klebsiella 
pneumoniae NDM, procedury bada-
nia przesiewowego w kierunku pałe-
czek Enterobacteriaceae wytwarza-
jących karbapenemazy i obowiązek 
zapewnienia pacjentom, u których 
wykryto Klebsiella pneumoniae NDM, 
w tym nosicielom niemającym ob-
jawów, pojedynczej sali z węzłem 
sanitarnym. <<

ZESTRESOWANY JAK

polski lekarz lub pielęgniarka
Polacy należą do najbardziej zestre-
sowanych pracowników w Europie 
– wynika z raportu firmy ADP. Wśród 
najbardziej stresujących branż w Pol-
sce należy wymienić usługi sprze-
dażowe i marketingowe oraz służbę 
zdrowia – odpowiednio 56% i 55% 
przedstawicieli tych sektorów regular-
nie doświadcza stresu w pracy. <<
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Tyle średnio 
punktów w sesji 
wiosennej 2017 r. 

uzyskali absolwenci 
Uniwersytetu Medycznego 

w Białymstoku. To najlepszy 
wynik w Polsce
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SEJM UCHWALIŁ

Polacy mają 
być trzeźwi
Sejm przyjął uchwałę w  sprawie 
zwiększenia troski o  trzeźwość Po-
laków. Spożycie alkoholu w naszym 
społeczeństwie stale wzrasta, co po-
woduje straty nie tylko zdrowotne, 
lecz także ekonomiczne dla budżetu 
państwa. W uchwale, którą odczytała 
podczas debaty sprawozdawczyni  

komisji Anna Sobecka (na zdjęciu) 
z PiS, Sejm zwraca uwagę, że w historii 
Polski troska o trzeźwość była związa-
na z dążeniem do wolności, a także 
z obroną godności Polaków.
Sejm zwrócił się z apelem do rządu, 
samorządów, kościołów, związków 
wyznaniowych i organizacji poza-
rządowych o podjęcie w 2017 r. sys-
tematycznych działań na rzecz tro-
ski o  trzeźwość narodu. Inicjatorką 
uchwały jest przewodnicząca zespo-
łu parlamentarnego do spraw roz-
wiązywania problemów uzależnień 
Małgorzata Zwiercan z Koła Wolni 
i Solidarni. <<

TOP MEDICAL TRENDS
Największe w Polsce spotkanie lekarzy pierwszego kontaktu z liderami opinii 
odbyło się 17–19 marca w Poznaniu.

W jedenastym kongresie wzięło udział ponad 
cztery tysiące lekarzy, 18 prezesów towarzystw 
medycznych, 8 konsultantów krajowych. 
Istotą Top Medical Trends jest przedstawienie najnowszych osiągnięć w za-
kresie diagnostyki i terapii przez ekspertów z różnych dziedzin medycyny 
w ciągu bardzo krótkiego czasu. Prezentowane są obowiązujące standardy 
oraz zalecenia postępowania diagnostycznego i terapeutycznego. Podczas 
tegorocznej edycji wygłoszono ponad sto prelekcji. Wszyscy uczestnicy mogli 
brać udział w sposób nieograniczony w sesjach zatytułowanych „Spotkanie 
z ekspertem” i na bieżąco rozwiązywać nurtujące ich problemy. <<

Nagroda dla wybitnej gastroenterolog
Podczas kongresu Top Medical Trends kapituła nagrody im. prof. Andrzeja 
Steciwko uhonorowała swoim najważniejszym wyróżnieniem PROF. GRAŻYNĘ 

RYDZEWSKĄ, prezes Polskiego Towarzystwa Gastroenterologii.
Odbierając nagrodę, prof. Rydzewska przypomniała powiedzenie, że wie-
dza jest jak ten rodzaj wody, której im więcej pijemy, tym bardziej jesteśmy 
spragnieni. – Pasją do poszerzania wiedzy zawsze starałam się zarazić nie 
tylko swoich studentów, lecz także współpracowników i całe otoczenie – 
powiedziała laureatka. <<

Tyle mniej więcej 
wynosiła pensja 

Piotra Warczyńskiego. 
Wiceminister w rozmowie 
z „Menedżerem Zdrowia” 

przyznał, że m.in. 
z tego powodu odszedł 

z resortu
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